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Báro, vím, že jste měla veřejného opatrovníka od svých 20, 
po dobu 10 let. Vzpomenete si ještě, v jakém rozsahu 
jste měla omezenou svéprávnost? Co jste mohla dělat 
samostatně a k čemu jste musela mít souhlas opatrovníka?

Co Vám nejvíc vadilo jako důsledek omezení svéprávnosti?

Když soud zrušil omezení svéprávnosti a opatrovnictví, 
co se pro Vás změnilo?



Báro, díky Smlouvě o nápomoci Vám soud v roce 2019 zrušil 
Rozsudek o omezení svéprávnosti.   V čem a jak Vám 
Podpůrce konkrétně pomáhal, jak vaše spolupráce probíhala?

Co bylo nejtěžší na spolupráci s Podpůrcem? 
Měla jste z něčeho obavy?

Váš Podpůrce s Vámi nebyl v žádném příbuzenském vztahu. 
Co pomohlo k tomu, abyste k Podpůrci získala důvěru 
a obracela se na něj o radu?



Nyní máte ještě platnou Smlouvu o nápomoci? 

Kdy skončila?

Chybí Vám nyní aktuálně Podpůrce? 
Je něco, k čemu byste ho potřebovala?

Báro, máte zkušenost se sociální službou i s Podpůrcem. 
Vnímáte nějaký rozdíl v přístupu k Vašemu rozhodování?



Když Vám bylo 20 let, tak soud omezil Vaši svéprávnost 
a jmenoval Vám veřejného opatrovníka. Zpětně je těžké hodnotit 
důvody tohoto rozhodnutí. Co je ale důležité, zda a  jak se měnily 
Vaše schopnosti a dovednosti se rozhodovat v průběhu těch 
10 let? Vzpomenete si? V čem jste se zlepšila díky opatrovnictví?

A jak vidíte změnu nyní, po těch 5 letech od zrušení 
Rozsudku o omezení svéprávnosti?



Co byste vzkázala sociálním pracovníkům, se kterými jste 
spolupracovala v době, kdy jste měla soudem omezenou 
svéprávnost?

Jak myslíte, že byste žila, kdybyste stále měla veřejného 
opatrovníka?  Co by bylo jinak oproti dnešku?



Děkujeme za pozornost.


